
SCHOOLRAAD 

SINT-CATHARINACOLLEGE 

Boelarestraat 1 
Onkerzelestraat 154 

Idegemplein 36 

9500 Geraardsbergen 
 

Verslag schoolraad 12 juni 2023 om 19.00 uur 

 

Aanwezig 
 

Thomas Daneels * Christa De Gauquier *  

Annelies De Groeve * Barbra Demedts * Jan De Mol * Frank De Moortel 
Dries De Poorter * Gert Dhauwer *Geert Flamand (lid van ons schoolbestuur) * 

Hilde Leirens * Natasja Van Kwikenborne   

 

Verontschuldigd 
Riete De Taeye 

 

Afwezig 
Khadija Fadil 

 

Agenda 

 
✓ Geen opmerkingen over het vorige verslag. 

 

✓ Het personeel van scholengroep A kreeg een maand geleden de aangepaste 
versie van het arbeidsreglement en een charter ‘deconnectie’. Er kwamen geen 

opmerkingen binnen, dus het arbeidsreglement is goedgekeurd door het 

personeel.Tijdens de volgende LOC-vergadering wordt het arbeidsreglement 

besproken. 
 

✓ De leerlingenaantallen per school vinden jullie in bijlage 

 
✓ De verlofkalender voor het schooljaar 2023 – 2024 zit ook als bijlage bij dit 

verslag. 

 
✓ De prioriteiten voor volgend schooljaar worden besproken: 

 

o Taalbeleid 

o ICT 
o Executieve functies 

 

✓ Vergaderagenda – telkens om 19.00 uur 
o 18.09 – De Zeppelin 

o 05.02 – De Springplank 

o 10.06 – De Dolfijne School 
 

✓ Het schoolreglement wordt tijdens de vergadering van 18.09 besproken. 

Katholiek onderwijs Vlaanderen stuurt einde juni nog allerlei aanpassingen, 

daarom is het moeilijk om het schoolreglement nu al te herzien. 
 



✓ Organisatie van de scholen: 

 

o De Zeppelin 
▪ 3 kleuterleidsters voor de kleuterafdeling 

▪ 6 lagere klassen  

o De Springplank 
▪ 3 kleuterleidsters voor de kleuters 

▪ 5 lagere klassen (derde graad is 1 klas) 

o De Dolfijne School 
▪ 4 kleuterleidsters voor de kleuters (juf Peggy functioneert mee in 

het eerst kleuterklasje) 

▪ 6 lagere klassen 

o De zorglestijden worden later meegedeeld tijdens de vergadering van 
18.09. 

 

VARIA 
 

✓ Agiondossiers 

o Nieuwe regelgeving rond het ‘openstellen van schoolgebouwen’. Ook 
ons schoolbestuur heeft dit onderwerp besproken. Verder overleg met 

het bisdom is hiervoor noodzakelijk. 

o De renovatiewerken starten per 04.07 in De Zeppelin (Boelarestraat) 

o Het agiondossier voor Idegem staat op de rol voor 2025. Tijdens de 
volgende vergadering wordt de heer Luck Naert uitgenodigd om wat 

deskundige uitleg te komen geven. Luck is een lid van ons 

schoolbestuur en architect. 
o Het dossier ‘Schendelbeke’ zit nog in de fase van de bespreking. Ons 

schoolbestuur houdt ons hiervan op de hoogte. 

 
✓ Dossier de heer PDR 

o Jammer genoeg hebben we als school alles eerst moeten vernemen 

via de pers.  

o Voor 14 dagen heeft een schrijven onze school bereikt waardoor we 
meer duidelijkheid kregen. 

o We blijven een serene houding in deze hele zaak aanhouden. 

 

 

Volgende vergadering: 18/09/2022 om 19.00 u in De Zeppelin 


